
 
 

1 
 

 

.   

       
                                                                     

         

 

Activiteitenverslag & financieel verslag 

2024 
 

 

 

                                
 
 

Dordrecht           Varna 

 

 

 

                       

 

 

 

 

Stichting Stedenband Dordrecht–Varna                              
Zaaknummer 2023-0535 

Opgesteld door Andrea van den Boogaard Ridderhof en John Peters namens het bestuur 

 

 



 
 

2 
 

 

       

31 maart 2025 

 

Voorwoord 
 

Voor het bestuur en de coördinator van de stichting Stedenband Dordrecht-Varna was 2024 een jaar 

waarop we met trots kunnen terugkijken.  

 

• Bij de (jaarlijkse) subsidieaanvraag 2024 hebben we de invulling van de activiteiten redelijk 

algemeen en opengehouden. Maar onze beleidsspeerpunten cultuur, economie en 

duurzaamheid houden we in het oog. Net zoals het bereiken en betrekken van jongeren bij 

onze activiteiten, zowel in Dordrecht als in Varna. Voor die laatste groep is in 2024 een 2e 

subsidie aangevraagd (een vervolg op de Prelude) en verkregen: subsidie ‘Symfonie’. 

Deze subsidie wordt apart verantwoord onder nummer 2024/0056 en was met enkele 

maanden verlengd i.v.m. de uitvoering van het project. 

• Duurzaamheid blijft onder de aandacht van het bestuur en coördinator, een papieren 

nieuwsbrief wordt niet meer verzonden en is voorgoed vervangen door een digitale versie. Er 

zijn dit jaar diverse nieuwsbrieven verschenen i.v.m. activiteiten en een algemene nieuwsbrief 

in december 2024. 

Wellicht zullen er nog een informatiefolders en/of flyers ten behoeve van een bepaald project 

worden opgesteld, maar die gebruiken we dan alleen voor PR en in een kleine oplage. 

• Op economisch gebied waren er voornamelijk email - en sociale-media contacten, meestal 

gericht op toekomstige projecten.  

• Op sociaal-maatschappelijk terrein kon het bestuur van de stedenband de bestaande 

contacten (villa Riviera en Topoli) voortzetten en actie ondernemen. 

• Opnieuw was er in april 2024 een bezoek van Pabo studenten uit Dordrecht aan Varna voor 

een studiereis. Onze coördinator ging met ze mee, zie verslag. 

• Onze coördinator begeleidde in juni 2024 een bezoek van kunstenaars aan Varna, deze 

exposeerden in het Boris Georgiev museum, waarvan verslag. Ook ging hij nieuwe contacten 

aan m.b.t. (toekomstige) projecten op het gebied van cultuur en onderwijs.   

• In november 2024 organiseerden we voor de 2e keer samen met de stedenbanden Dordrecht-

Dordrecht ZA en Dordrecht-Bamenda een Stedenbanden filmfestival. Een extra filmvertoning 

was er op 15 dec. 2024 voor de Bulgaarse film Gundi Legend of Love. 

• Nieuw voor ons was een gezamenlijk organiseren door de 3 actieve stedenbanden van een 

Werelddiner op 11,12 en 13 juni 2024. Dit kwam tot stand i.s.m. Dordtse horecaondernemers 

en leerlingen van het Da Vinci College. Een nieuw project met jongeren, zie verslag. 
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Inhoud van dit activiteitenverslag 
 

1. Samenwerkingspartners 

2. Projecten en activiteiten waarbij bestuur, vrijwilligers en coördinator betrokken waren 

3. Communicatie en publiciteit 

4. Nieuws vanuit het bestuur 

5. Vooruitblik op 2025 

6. Algemene coördinatie 

7. Nieuwe samenwerkingspartners in 2024 

8. Financieel verslag: Jaarrekening 2024 in de bijlage. 

 

Bij de uitvoering van onze taak hebben we de opdracht, “Mondiale bewustwording bewerkstelligen 

over de stedenband met Varna in Bulgarije" en "Verbinden van partijen in Dordrecht, Nederland en 

Varna, Bulgarije”, altijd in gedachten en daar handelen we ook naar. 

Dit verslag van alle uitgevoerde werkzaamheden benadrukt het belang van onze Stedenband. 

 

Namens het bestuur, 

 

A. van den Boogaard Ridderhof    L. Korteweg 

Secretaris      Penningmeester 
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1. Samenwerkingspartners 
 

De Bulgaarse Ambassadeur en zijn staf 

Sinds de installatie in 2021 verlopen de 

contacten met de Bulgaarse ambassadeur 

Z.E. Konstantin Stefanov Dimitrov en zijn staf 

zeer prettig. Ze zijn betrokken bij onze 

projecten en ondersteunen deze, niet alleen 

via de sociale media maar ook op praktische 

wijze. Medewerkers van de ambassade waren 

aanwezig bij het gezamenlijk filmfestival in 

DeWitt. Daarnaast heeft de ambassade zich 

sterk gemaakt om de film ‘Gundi Legend of 

Love’ naar Dordrecht te halen: een primeur 

voor Dordrecht. Een aparte ervaring: een zaal 

gevuld met vele Bulgaren en Dordtenaren. 

Kortom een groot succes en een mooie PR voor 

de stedenband. 

 

Hans Ouwens Partners - O2 Accountants 

Helaas is aan het belangeloos uitvoeren van de 

loonadministratie van onze coördinator een 

einde gekomen. Het accountantskantoor is 

opgegaan in een andere onderneming: Alfa.  

We maken nu gebruik van hun diensten en 

betalen daar een normaal tarief voor. 

 

RTV Dordrecht en mediabedrijf Via Cultura 

RTV Dordrecht en Via Cultura hebben 

meerdere keren nieuws rond de Stedenband 

gebracht. Dat gebeurt via TV - en radiozendtijd, 

de ene keer via een rapportage ter plaatse een 

andere keer in de studio via een interview. 

Onze coördinator is meerdere programma’s te 

gast geweest bij Via Cultura live en bij studio de 

Witt om de activiteiten toe te lichten.  

 

Adoptie-partijen 

Sinds 2022 hebben we niet alleen de VVD als 

adoptie partij maar ook de VSP en Denk 

toegewezen gekregen. Met de VSP en de VVD 

hebben we in 2023 een gesprek gehad. Met 

Denk was er een kort verkennend gesprek 

tijdens de nieuwjaarsreceptie 2024. Aan alle 

adoptiepartijen is ons activiteitenverslag 2023 

toegezonden zodat ze op de hoogte zijn van 

onze activiteiten. We zullen dit verslag (2024) 

in de loop van de komende maand eveneens 

toesturen. 

 

Gemeente Dordrecht en Gemeente Varna 

De contacten met de Gemeente Dordrecht 

lopen goed. We hebben met de functionaris 

buitenlandse betrekkingen Gea Davids en met 

de medewerkers van het subsidiebureau 

prettig contact. Zij adviseren en denken met 

ons mee bij financiële en praktische zaken. 

Met de ambtenaren van de Gemeente Varna is 

het contact meestal via mail of bellen via 

internet.  De coördinator heeft onze partners 

bij de Gemeente Varna dit jaar kunnen 

ontmoeten tijdens zijn 2 bezoeken aan Varna. 

Eind 2023 werd er in Varna een nieuwe 

burgemeester gekozen: de heer Blagomir 

Kotsev. We hebben hem schriftelijk in het 

Bulgaars gefeliciteerd met zijn aanstelling en 

hopen dat hij in het komende jaar een bezoek 

aan Dordrecht brengt.  

 

DOOR, Den Witten Haen en de Komiks 

Inmiddels hebben we onze kunstobjecten bij 

DOOR moeten weghalen uit de opslag. Een 

gedeelte is te zien geweest tijdens een 

expositie bij Den Witten Haen. Gelukkig is het 

management akkoord gegaan met opslag in 

hun souterrain.  Inmiddels is het plan de 

Komiks online te verkopen via de vernieuwde 

website. 

 

INZET 078, organisatie voor vrijwilligers 

We zijn blij met hun expertise. Zij houden ons 

op de hoogte over beschikbare cursussen en 

het aanbod van vrijwilligers via hun 

vrijwilligers-vacaturebank.  

 

ToBe en Popcentrale  

Een partner die zich inzet op gebied van 

muziek, kunst en cultuur, niet alleen in 

https://o-twee.com/medewerker/hans/
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Dordrecht maar ook in de regio. Ook het 

servicebureau Onderwijs & Cultuur en de 

muziekschool maken deel uit van de 

organisatie. Samen met deze partner 

onderzoeken we de mogelijkheid een muziek-

uitwisseling te realiseren met een groep jonge 

muzikanten. Een eerste stap is inmiddels in 

2023 gezet: het componeren en uitvoeren van 

symfonie De Prelude. In 2024/2025 wordt de 

samenwerking voortgezet: het componeren en 

uitvoeren van de Symfonie. Zie verslag. 

 

Het Eastern Neighbours Film Festival 

Bij de vorige edities was er een samenwerking 

met het  Eastern Neighbours Film Festival bij de 

filmselectie. De dit jaar door hen voorgestelde 

films, pasten echter niet bij onze doelgroep. 

Wij hebben daarom zelf een film uitgekozen in 

overleg met onze Bulgaarse vrienden in Varna. 

Het management van Filmhuis De Witt heeft 

bemiddeld bij het verkrijgen van de rechten en 

het vertonen van onze voorkeur-film. 

Dit jaar was de opzet van de filmdag breder, 

drie stedenbanden Varna (Bulgarije), Bamenda 

(Kameroen) en Dordrecht (Zuid-Afrika) lieten 

Dordrecht kennismaken met films uit de 

betreffende landen. Zie verslag van het 

Stedenbanden Filmfestival. 

 

Villa Riviera en Topoli 

Het contact met beide instellingen dit jaar was 

vooral via email. Villa Riviera was op zoek naar 

advies op het gebied van arbeidsparticipatie 

voor hun doelgroep; LVG. Op de Beursvloer 

hebben met een medewerkster van Syndion 

ontmoet, die mogelijk zou kunnen helpen bij 

deze uitdaging. Maar helaas heeft dit door 

tijdgebrek en een andere prioritering niet 

plaats kunnen vinden. Topoli ontving begin dit 

jaar 6 douchebedden die we in 2023 verworven 

hadden.  

 

 

 

De Reddingsbrigade Dordrecht 

Met hen samen hebben we geprobeerd in 2024 

een bezoek aan de duikclub Friends of the Sea 

te organiseren, wat helaas niet gelukt is. 

Oorzaak hoge vlieg- en verblijfskosten in het 

hoogseizoen en de tegenvallende interesse van 

de eigen leden. 

 

Friends of the Sea 

Deze club houdt zich bezig met sporten op de 

Zwarte Zee. Van surfen tot zeilen en duiken. Ze 

begeleiden duiklessen en houden toezicht op 

het duiken, maar geven ook voorlichting op het 

gebied van milieu. Hun motto is THE SEA IS NOT 

JUST FOR ONE VACATION. Zij propageren het 

scheiden van afval en het schoonhouden van 

het strand. Wederzijdse belangstelling is er nog 

steeds, maar een cursus duiken voor jongeren 

uit Dordrecht is moeilijk te realiseren. 

 

Stichting MBO Dordrecht  

Deze stichting houdt zich bezig met 

maatschappelijk - en betrokken ondernemen in 

Dordrecht.  Zijn organiseerden de “Beursvloer 

Dordrecht”, waaraan de stedenband deelnam, 

zie verslag. Onze coördinator heeft 

deelgenomen aan verschillende door hen 

georganiseerde workshops.  

 

Lunchroom Den Witten Haen 

Zoals eerder gemeld liggen onze Komiks bij hen 

opgeslagen. 

 

Nieuwe contacten 

Ook in 2024 bleef ons netwerk uitbreiden. Door 

een breed scala aan activiteiten en door onze 

werkwijze, waarin we lokale initiatieven aan 

elkaar verbinden breidt in netwerk steeds 

verder uit. Enkele nieuwe partners zijn: 

 

1. De kunstenaars uit Dordrecht en Varna die 

exposeerden bij het Boris Georgiev 

museum. 

https://enff.nl/
https://enff.nl/
https://enff.nl/
https://enff.nl/
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2. De restaurants Merz, Het Magazijn en 

Rebel Rebel i.s.m. Da Vinci College en 

diverse muzikanten organiseerden samen 

met drie stedenbanden het ‘Wereld diner’. 

 

   2. Projecten en activiteiten  

2.1. Maatschappelijk en Sociaal 

 

Topoli. 

In 2024 is het project douche-bedden succesvol 

afgesloten. Bij alle 10 locaties zijn de bedden 

met toebehoren afgeleverd en geïnstalleerd. 

Zes van die douchebedden hadden wij in 2023 

verworven. De bedoeling was om er nog 4 bij 

te zoeken, maar dat bleek niet nodig. De 

organisatie heeft deze zelf aan kunnen 

schaffen.  

De feedback van het personeel is wisselend. 

Vooral de jongste kinderen zijn laaiend 

enthousiast. Ze hebben veel lol en lachen 

hardop wanneer ze van het bed een soort klein 

badje maken. In andere tehuizen moeten 

sommige bewoners nog wennen. Dit heeft 

niets te maken met de bedden, maar met hoe 

mensen omgaan met veranderingen. 

 

 
 

Villa Riviera 

Tijdens ons bezoek in 2022 aan Villa Riviera liet 

de directie ons weten dat ze in hun aanbod een 

ontwikkeling willen maken van “dagbesteding” 

naar “arbeidsparticipatie”. De vraag aan ons 

was dan ook of we in Dordrecht partners 

zouden kunnen vinden die daarbij konden 

helpen. Tijdens de Beursvloer zijn we in contact 

gekomen met een medewerker van Syndion uit  

Dordrecht. Helaas hebben zij laten weten, 

wegens tijdgebrek, de gevraagde informatie te 

niet kunnen leveren. 

In december hebben we een financiële groet 

aan Villa Riviera gedaan. Zij hebben hartelijk 

bedankt voor de gift en laten weten welk 

project zij binnen hun organisatie gaan 

oppakken. We laten u op een later tijdstip 

weten waaraan deze gift besteed is. Daarnaast 

vonden we het als bestuur zuiverder dit jaar 

alleen Riviera te verrassen omdat Topoli in 

2024 een grote gift (bedden) had ontvangen.  

 

St. MBO Dordrecht/Beursvloer 

Op 20 november 2023 organiseerde de 

stichting MBO Dordrecht een Beursvloer 

waarvoor 60 maatschappelijke organisaties en 

60 bedrijven uitgenodigd werden. Motto van 

de MBO is ‘Samen maken we Dordrecht 

sterker, socialer en duurzaam’.  

Samenwerking geschiedt door afspraken te 

maken en/of projecten te bedenken waarbij je 

wederzijdse diensten levert. Vooraf ontvingen 

we een deelnemerslijst wat het gemakkelijk 

maakte contacten aan te gaan. In 2023 hebben 

we contact gelegd met de manager van 

restaurant Post, wat uiteindelijk geleid heeft 

tot het Werelddiner in juni 2024. 

 

 
Beursvloer  
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In 2024 is er geen ‘Beursvloer’ geweest, deze is 

door geschoven naar 17 maart 2025. De 

coördinator heeft al laten weten dat hij de 

beurs gaat bezoeken. In het activiteitenverslag 

2025 vermelden we de resultaten.  

 

2.2. Cultuur 

 

Expositie Passagiers tussen twee zeeën. 

Aan de expositie "Passagiers tussen twee 

zeeën", geïnitieerd door de gemeente Varna, 

namen 6 kunstenaar uit Varna en 6 uit 

Dordrecht deel. Babs van Heugten, Anika 

Hochstenbach, Sammie Schakel (Simian 

Switch), Nico Parlevliet, Gerhard Lentink en Jan 

Stroeve waren 4 dagen in Varna om de 

expositie op te bouwen en te openen samen 

met hun Bulgaarse collega’s. 

 

 
De Dordtse kunstenaars en Ton Delamarre 

 

De zes kunstenaars vormen een 

dwarsdoorsnede van de Dordtse kunst, van 

jong tot oud, mannen en vrouwen, van 

beeldend tot eclectisch, van urban tot 

figuratief en van conceptueel tot magisch 

realistisch. 

Op woensdag 19 juni waren zo’n 100 mensen 

getuige van de opening van de expositie in het 

Boris Georgiev museum. De opening werd 

verricht door plaatsvervangend burgemeester 

Pavel Popov en door Ton Delemarre, de 

“founding father” van de Stedenband 

Dordrecht-Varna. Daarna was de expositie te 

bezichtigen tot 10 juli. De expositie was 

landelijke nieuws in Bulgarije.  

De uitwisseling was een unieke ervaring met 

een bijzondere dynamiek. Van het 

leeftijdsverschil van bijna 65 jaar, tussen de 

jongste en de oudste in de groep, was op de 

wandelsnelheid na, eigenlijk niets van te 

merken. De groep heeft genoten van het 

heerlijke weer, het lekkere eten en een of twee 

rakija’s. Zeker de ontmoetingen met de 

Bulgaarse kunstenaars waren, ondanks dat we 

moesten wisselen tussen Duits, Engels, Frans 

en Italiaans bijzonder geslaagd.  

 

 
Gerhard Lentink, Opus 43: Hortus Conclusus  

 

“De Komiks” 

Inmiddels is besloten de meest aantrekkelijke 

Komiks te proberen te verkopen. Deze staan 

inmiddels op onze fonkelnieuw ontwikkelde 

website www.dordrechtstedenbanden.nl 

De opbrengst gaat naar een nog vast te stellen 

goed doel. 

 

De Prelude/Symfonie “On top of the world”. 

In 2023 hebben de gemeenten Varna en 

Dordrecht projectsubsidie beschikbaar gesteld 

voor de eerste fase: het online schrijven en het 

ter plaatse uitvoeren van de Prelude. 

Onze partner in Varna ”Tsvetan Mimchilov” 

van “Omnis Cool” schreef de intro van de 

symfonie “On top of the world”, waarin het 

thema is vastgelegd, waarna de partijen 

http://www.dordrechtstedenbanden.nl/
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ingespeeld werden door een tiental jongeren 

uit Varna en 16 jongeren van het Drechtsteden 

Jeugd Orkest van To Be. 

In 2024 kreeg dit project een vervolg met het 

schrijven van de Symfonie. Dat loopt nu (april 

2025) nog steeds. Het schrijven vordert gestaag 

en de jongeren geven hun input bij de 

compositie. We komen regelmatig online bij 

elkaar. Veertien jongeren uit Dordrecht en 4 uit 

Varna zijn bij het project betrokken.  

Hiermee hebben we de aanzet gegeven voor 

een uitwisseling in 2025 en/of 2026 van 

jongeren uit Varna en Dordrecht. Bedoeling is 

dat de jonge muzikanten samen zowel in 

Dordrecht als in Varna de symfonie gaan 

uitvoeren. Daarvoor werken we samen met To 

Be, het Drechtsteden Jeugdorkest en Spotlight 

Orchestra. 

 

 
 

Stedenbanden Filmfestival 17 nov. 2024. 

Dit jaar hebben weer drie stedenbanden het 

Stedenband filmfestival georganiseerd. De 

besturen en coördinator van Varna, Bamenda 

en Dordrecht ZA hadden hun keus laten vallen 

op films uit Bulgarije, Kameroen en Zuid-Afrika. 

In het restaurant werd een diner geserveerd 

met een kleine toespeling naar het festival.  

Het was erg rustig op zondag 17 november. De 

films waren goed, maar het weer zat een beetje 

tegen. Bijzonder ongelukkig was dat bij de 

Bulgaarse film “The Last Seagull” de 

ondertiteling ontbrak. De mensen die Bulgaars 

spraken vonden het een goede film. 

 
 

We hebben deze tegenvaller voor het publiek 

op 15 dec. 2024 kunnen goedmaken met het 

vertonen van de film “Gundi: legend of love”. 

Medewerkers van de Bulgaarse Ambassade en 

filmhuis De Witt hebben zich ingespannen deze 

beroemde vijf sterren film in Dordrecht te 

vertonen. In Bulgarije werden alle vertoon 

records verbroken. De Film gaat over Gundi, 

een Bulgaarse voetballegende uit de 60’er 

jaren. Een spectaculair verhaal over liefde, 

karakter, over het communistische regime, de 

armen en de rijken en over wat leven in een 

totalitair systeem met een mens kan doen. 
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2.3. Toerisme 
Met de vereniging Vrienden van het 

Dordrechts Museum zijn al eerder gesprekken 

gevoerd over een Culturele reis naar Varna. Dit 

resulteerde in enthousiaste reacties. Gezocht 

wordt naar een vorm om die reis te 

organiseren. We moeten beiden een 

aanleiding c.q. een kunstthema bedenken 

waaraan zo’n reis moet voldoen. Kunst en 

historie is er volop in Varna, met onze 

contacten aldaar moet het lukken. 

 

2.4. Onderwijs 

 

Pabo-InHolland bezoekt voor de 2e keer Varna 

Van 8 t/m 13 april 2024 gingen we met 9 

studenten en één docent van PABO In Holland 

naar Varna op studiereis. Het thema “kunst en 

cultuur in het onderwijs” was vooraf 

afgesproken. In Bulgarije wordt volop 

geëxperimenteerd met nieuwe methodes. Zo 

mochten we op de “Panayot Volof primary 

school” een afsluitende les bijwonen van een 

langlopend onderwijsproject waarin kunst, 

cultuur en literatuur op perfecte wijze in elkaar 

verweven waren.  

 

 
 

Op deze school werd aandacht gegeven aan de 

emotionele beleving van de leerlingen. Op de 

“Iglika kindergarden” kregen we les in een door 

de school zelf ontwikkelde methode die 

gebruikt wordt bij het voorkomen en het 

oplossen van conflicten tussen kinderen. De 

kinderen bespreken het conflict en leren de 

methode toepassen. 

Op de laatste dag had de gemeente Varna een 

werksessie georganiseerd, waar verschillende 

scholen hun kunst- en cultuurprojecten 

presenteerden. We waren onder de indruk van 

de creativiteit en de passie van deze projecten. 

Ze gaven een goed beeld hoe kunst en cultuur 

geïntegreerd zijn in het Bulgaarse onderwijs.  

Zie het videoverslag van het Pabo-bezoek: 

https://youtu.be/_Jl9-T7htdc.  

Helaas zal de PABO vanwege wijzigingen in het 

curriculum in 2025 niet naar Varna afreizen. 

 

2.5.  Sport 

Dordtse Reddings Brigade en Vrienden van de 

Zee 

Aan een uitwisseling tussen de DRB en de 

duikclub Vrienden van de Zee in Varna is hard 

gewerkt. Het was onze grote wens om deze 

uitwisseling, gericht op jongeren en veiligheid, 

te organiseren. Dat is echter niet gelukt 

vanwege de hoge kosten, maar ook vanwege 

de tegenvallende interesse van de jonge leden.  

Omdat duiken, een essentieel onderdeel van 

het project alleen kan in warmer zeewater, kan 

het project alleen plaatsvinden in de 

zomervakantie. Vliegen in het hoogseizoen 

maakt het project erg duur voor de organisatie 

en voor de deelnemers. De wens om het 

project te organiseren bestaat nog steeds en 

we blijven fondsen zoeken om het project 

mogelijk te maken. Hopelijk lukt dat in 2026. 

 

2.6. Werelddiner. 
Het eerste Dordtse Werelddiner werd 

georganiseerd door de stedenbanden 

Dordrecht-Bamenda, Dordrecht-Varna en 

Dordrecht-Dordrecht ZA. In de restaurants 

Merz, het Magazijn en Rebel Rebel verzorgden 

tweedejaars leerlingen van het Da Vinci College 

afdeling horeca een wereldmenu gedurende 3 

dagen. De 25 studenten hebben de menu’s 

bedacht samen met de chef-koks van de 
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restaurants. De studenten kochten zelf in en 

kookten en serveerden de maaltijden.  

 

 
Oude bekenden onder de gasten bij ‘t Magazijn 

 

We hopen dat dit Werelddiner de eerste van 

vele was en dat de komende jaren meer 

restaurants aansluiten. Voor de restaurants 

was het een mooie kans jong talent te 

ontmoeten en de studenten stages en ervaring 

te bieden.  

 

 
Het eten zag er geweldig uit 

 

Tijdens de diners traden ook Dordtse artiesten 

belangeloos op: Bane Grams (Rebel Rebel), 

Peter M. v.d. Linden (Merz) en Ed van Dijk (het 

Magazijn). 

 

De Da Vinci Crew van Merz 

3. Communicatie en publiciteit 
 

Website www.dordrechtvarna.nl 

Samen met de andere 4 stedenbanden: 

Bamenda, Dordrecht ZA, Recklinghausen en 

Hastings hebben we sinds dit jaar één website: 

www.dordrechtstedenbanden.nl. 

Daaronder hangen voorlopig 3 websites, die 

afzonderlijk te bereiken zijn. 

Men kan eveneens direct naar onze website 

www.dordrechtstedenbanden.nl/dordrechtvarna 

Op de gezamenlijke website staan alle 

berichten van de 5 stedenbanden en op de 

afzonderlijke websites staan alleen de eigen 

berichten. De komende maanden wordt de 

websites verder ingevuld. Het is opgevallen dat 

rond lokale publieksactiviteiten de website 

behoorlijk goed bezocht wordt. John Peters 

verzorgt de website. 

 

Facebook en Instagram 

Sociale media zijn ook in 2024 belangrijk: net 

als in voorgaande jaren zijn deze kanalen, 

buiten het videobellen om, hét middel om 

contact te houden met onze achterban in 

Dordrecht, Den Haag, Varna en Sofia.  

John Peters verzorgde facebook en bestuurslid 

Mariyana Ovcharova Instagram. Zij zorgt ook 

http://www.dordrechtstedenbanden.nl/
http://www.dordrechtstedenbanden.nl/dordrechtvarna
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dat belangrijke teksten op de website in het 

Bulgaars te lezen zijn.  

Op Facebook hebben we 258 volgers en 54 

likes. Dat was 250 en 32 in 2023. In 2024 

hebben we 22 berichten geplaatst op Facebook 

met een bereik van 3631 mensen. Tegen 32 

berichten en 3080 geïnteresseerden. Dat is 

stijging van 20%. De meest bekeken berichten 

hadden te maken met de reis van Dordtse 

kunstenaars naar Varna. Die berichten werden 

230, 615 en 1200 keer bekeken. Gundi, totaal 

525 en het filmfestival 252 werden ook goed 

bekeken. 

 

Op Instagram worden we inmiddels door 150 

personen gevolgd, een toename van 20. 

We hebben in 2024 24 berichten geplaatst. 

 

Op ons YouTube kanaal werden in 2024 één 

nieuw filmpje geplaatst. 

 

De Gemeente Varna deelt ons gezamenlijk 

nieuws eveneens via foto’s en filmpjes op hun 

sociale media.  

 

Nieuwsbrief 

In 2024 hebben we meerdere digitale 

nieuwsbrieven verstuurd. Tussendoor gingen 

namelijk digitale berichten over 

publieksactiviteiten naar onze lezers, zo bleven 

zij op de hoogte over de meest recente 

gebeurtenissen. Het aantal digitale ontvangers 

is gedaald van 206 naar 202. 

Digitale nieuwsbrieven hebben de papieren 

versie intussen helemaal verdreven. Pr-

materiaal wordt opgesteld en uitgedeeld 

wanneer we fysiek de Stedenband 

vertegenwoordigen op een bijeenkomst. 

 

International Newsletter Varna 

In Varna wordt sinds 2020 maandelijks een 

International Newsletter gemaakt om alle 

internationale contacten van onze zusterstad 

op de hoogte te houden. Daarin wordt de 

Stedenband Dordrecht-Varna meer dan eens 

genoemd, inclusief de activiteiten die 

gezamenlijk worden ondernomen. 

 

Media-aandacht 

Voorafgaand en tijdens de uitvoer van onze 

projecten is de Stedenband veelvuldig in het 

nieuws geweest. Dagblad AD de Dordtenaar, 

weekblad Dordrecht Centraal, RTV Dordrecht 

en Via Cultura verzorgden plaatsing van 

persberichten, maakten opnames en/of 

interviewden ons rond onze activiteiten.  

In Varna werd op de sociale media en Bulgaarse 

TV eveneens aandacht besteed aan 

gezamenlijke activiteiten zoals de expositie van 

de Dordtse kunstenaars. 

  

Nieuws vanuit het bestuur 

Samenstelling bestuur 

In 2024 zijn er geen wijzigingen geweest binnen 

de samenstelling van ons bestuur. 

 

Het huidige bestuur bestaat uit:  

Voorzitter: de heer Robert P. Scheelbeek  

Secretaris: mevrouw Andrea van den Boogaard  

Penningmeester: de heer Leendert C. Korteweg 

Bestuurslid: mevrouw Mariyana Ovcharova 

Bestuurslid: de heer Niels Hatzmann  

Bestuurslid: de heer Cees van Laren. 

Coördinator: de heer John Peters. 

 

Vooruitblik op 2025 
 

Hieronder de voornaamste punten: 

 

• De toekomst van de Stedenbanden in 

Dordrecht i.v.m. het ravijnjaar 2026. 

• Afronden van het jongerenproject 

Symfonie, onderdeel van Top of The 

World met als hoogtepunt een 

uitwisseling van muzikanten in beide 

steden. 
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• Expositie van jonge kunstenaars in 

beide steden. Gezamenlijk maken ze 

kunst en organiseren ze een expositie.  

• Een Dordts Wereldfestival in het 

Weizigtpark. In Dordrecht wonen 

124.000 mensen, 1/3 deelheeft als 

achtergrond een andere cultuur.  

We willen dat allen elkaar beter leren 

kennen door kennismaking met elkaars 

cultuur. We denken daarbij aan: 

muziek, kunst, dans, zang, reizen, 

natuur, klederdracht, sport enz. 

• Online ontmoeting regelen met 

verschillende (technische) scholen uit 

Varna en Dordrecht. 

• Opzetten van een Werelddiner met 

gezamenlijke Dordtse stedenbanden 

bij Dordtse horeca. 

• Voor Villa Riviera contact begeleiden 

met Syndion over arbeidsparticipatie. 

• Voor verkoop van de Komiks een nieuw 

plan bedenken. 

• Stedenbanden Filmfestival herfst 

2025. 

• Voorbereiding van ons 25-jarig 

jubileum in 2026. We hebben veel 

ideeën, maar zijn afhankelijk van 

toekomstige financiering.  

 

 

Kortom, de Stedenband tussen Dordrecht en 

Varna is springlevend en initiatiefrijk.  
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Algemene coördinatie 
 

Project titel  

 

ALGEMENE COORDINATIE 

 

Partners 

 

Diverse maatschappelijke organisaties in Dordrecht e.o. en in Varna 

 

Het project in uitvoering 

 

 

 

 

 

 

In 2024 is contact onderhouden met de partnerorganisaties in Varna. 

Verder is het netwerk in Dordrecht en de regio onderhouden en 

uitgebreid met verschillende organisaties en personen die direct of 

indirect bij de projecten van de stedenband betrokken zijn. Andere taken 

zijn: overleg met het bestuur en het coördineren van verschillende 

werkgroepen. 

 

Bereikte doelgroepen 

Organisaties en personen in Dordrecht e.o. en Varna die betrokken zijn 

bij of geïnteresseerd zijn in de stedenband of die interesse hebben in 

een toekomstig samenwerkingsproject.  

Gerealiseerde effecten  
Goedlopende samenwerkingsprojecten met Varna en een groeiend 

netwerk in Dordrecht, de regio en Varna. Meer vriendschappen. 

Gerealiseerd bereik  

(Publiek en media)  

In het hoofdstuk Communicatie en Publiciteit is verslag gedaan over het 

gerealiseerde bereik.  

Beoordeling project 
De algemene coördinatie is noodzakelijk om de projecten uit te voeren 

en sponsors te zoeken om ze te kunnen realiseren. 

 

 

 

Nieuwe samenwerkingspartners in 2024 
 

In Dordrecht. 

De kunstenaars uit Dordrecht en Varna die exposeerden bij het Boris Georgiev museum. 

De restaurants Merz, Het Magazijn en Rebel Rebel i.s.m. Da Vinci College en diverse muzikanten 

organiseerden samen met drie stedenbanden het ‘Wereld diner’. 

 

In Varna. 

Gemeenteambtenaar kunst Irena Dimitrova       

Rumen Seraphimov, curator van de City Art Gallery  

Gemeentelijk projectleider festivals Dessyslava Georgieva  

 

FINANCIEEL VERSLAG: DE JAARREKENING 2024 →  IN DE BIJLAGE. 


